



敬啟者：

To the Parents/ Guardians

電腦專業證書課程(第十期) - Construct 程式設計
Professional IT Training Course (Phase X) - Construct Programming

為了加強學生對互聯網及各種電腦程式的運用技巧，學校定期籌辦不同電腦專業證書課程，讓學生不單能學習到專業的電腦課外知識，並能培養正確使用電腦的態度。本校過去曾舉辦的課程包括「系統保安及網絡管理」、「Excel 互動程式」、「Excel VBA 程式」、「App Inventor 手機程式」、「JavaScript 及 Node.js Server API 程式設計」、「Scratch 遊戲程式設計」、「jQuery 動態網頁製作」、「PhoneGap 手機遊戲程式設計」及「Python 程式設計」，共有 270 位學生完成課程，並學會最新的電腦知識。**學校將於 11-12 月份舉辦「Construct 遊戲程式設計」課程**，歡迎各級學生踴躍參與。所有電腦專業證書課程均由外間電腦培訓機構派出專業培訓員到校進行教授，所有費用由校方支付。

To help students have a better technique of using the Internet and different computing programs, different IT training courses will be organized. These courses will be themed on the learning of computer technique and appropriate attitudes of using computers. The course "System Security and Network Management", "Interactive Excel Programming", "Excel VBA Programming", "App Inventor Mobile Apps Programming", "JavaScript Node.js Server API Programming", "Scratch Mini Game Programming", "jQuery Interactive Webpage Development", "PhoneGap Mobile Game Programming" and "Python Programming", were held. 270 students completed these courses and they learnt latest computer knowledge. **The course "Construct Programming" will be held in November to December.** Students in all classes are invited to join. The professional trainers from a service provider will be employed to conduct the course and the course fees will be fully subsidized by the College.

課程活動細節如下：

The details of the course are as follows:

課程名稱 Name of Course	Construct 程式設計* Construct Programming*
日期 Date	20/11(星期二)、23/11(星期五)、30/11(星期五)及 4/12(星期二) 20/11(Tuesday), 23/11 (Friday), 30/11 (Friday) and 4/12(Tuesday)
時間 Time	3:30pm - 5:00pm
Venue	多媒體學習中心(六樓) Multimedia Learning Center (6/F)
活動內容 Content	學生學習使用 Construct 程式設計不同的遊戲或應用程式 Students learn how to use the "Construct Game Programming" to design games or utility software

*聘請外間專業機構服務到校教授/ Guest Speakers from Professional Training Center

本課程費用全免，**參與學生出席率達 100%可獲頒發出席證書**。課程參與人數上限為 30 人，若報名人數超越上限，將以抽籤形式選取參加者。所有獲選參加者均會另行通知。

The course is free of charge and **the certificate of participation will be given to those attend 100% in the course.** There is a maximum of 30 participants for the course. If the number of participants exceeds the quota, we would draw to finalize the participants. Those who have successfully applied for the courses will be notified before the course.

請家長簽妥回條後，囑咐學生於十一月十六日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 16th November 2018.



二零一八年至一九年度學校通訊第二十六號
2018-2019/School Circular no.26

此致
貴家長/監護人
Thank you for your kind attention.

資訊科技組啟
Information Technology Committee

二零一八年十一月十四日
14th November 2018

回條
Reply Slip



有關學校通訊第二十六號「電腦專業證書課程(第十期) - Construct 遊戲程式設計」事宜業已閱悉。
I have been clearly informed about the matters enlisted in School Circular no. 26 "Professional IT Training Course (Phase X) - Construct Game Programming".

- * 本人有意參加「Construct 程式設計」
I would like to join the "Construct Programming".
- * 本人無暇參加「Construct 程式設計」
I would not join the "Construct Programming".

*請在適當的空格填上√ 號
*Please √ the appropriate box.

此覆
保良局何蔭棠中學資訊科技組
To Information Technology Committee,
Po Leung Kuk Celine Ho Yam Tong College

學生姓名 : _____
Student's name
班 別 : _____ ()
Class
家長/監護人簽署 : _____
Signature of Parent/ Guardian

二零一八年 月 日

Date: _____